
Zápis ze schůze  Okresní myslivecké rady  při  OMS  Jablonec nad Nisou
ze dne  12.7.2023
                                                        
Program schůze :  zahájení
                              Kontrola zápisu
                              Došlá a odeslaná pošta 
                              organizační záležitosti ( peněžní deník,… )
                              vyhodnocení pořádaných akcí
                              příprava akcí
                              různé ( adepti, dětský kroužek ,  … )
                              závěr
 
1.  předseda př. Václav Langr přivítal členy schůze MR OMS Jbc..
     
2.  Rada  OMS Jbc vzala na vědomí obsah zápisu z minulé  schůze. 
 
3.   seznam a rozbor došlé pošty :
      a)  od nakladatelství Rembrendt – nabídka propagačních a upomínkových předmětů
      b)  od Oú Frýdštejn – žádost OMS Jbc o finanční podporu akce 100. výročí ČMMJ
            zastupitelstvo  NESCHVÁLILO.
      c)  od ČMMJ – poděkování za přípravu 100. výročí založení ČMMJ
      d)  od pí Maškové ( ČMMJ ) – ukončení pracovního poměru na sekretariátu ČMMJ  
      e)  od př. Karáska ( ČMKJ ) – informace o výcvikové obůrce – vyřídit s Oú a majiteli 
           příslušných pozemků
      f)  od Mú Tanvald – rozhodnutí o ustanovení př. Bořka Mlejnka do funkce MH
           v honitbě Kořenov.
     g)  od pí. Dvořákové ( ČMMJ ) – předpis vybraných ČP za 2.kv 2023
     h)  od Měú Železný Brod – informace o poskytnutí finančního příspěvku na oslavy
           100. výročí založení ČMMJ.
     i)   od OMS Liberec – zápis ze schůzky zástupců OMS k organizaci oslav 100. výročí
           založení ČMMJ. 
     j)  od pí. Zborníkové ( ČMMJ ) – informace o včasném podávání informací o konání  
          kynologických akcí
     k) od p. Kasiny (Myslivost ) – informace o připravovaném  průvodu v rámci oslav 
          100. výročí založení ČMMJ
     l)  od p. Mužáka – reakce a doporučení k některým bodům příprav smluv pro stánkaře 
          účastnící se oslav 100. výročí založení ČMMJ na Sychrově
     m)  od pí. Žákové (KúLbc) – aktuální mapa lokalit s výskytem AMP
     n)  od  p. Mužáka – doplňující informace k tisku a distribuci plakátů pro oslavy
          100. výročí založení ČMMJ  na Sychrově 
    o)   od pí. Eymanové – informace o řešení přípojek el. energie pro potřeby oslav na  
           Sychrově
    p)   od pí. Kobylkové (OMS Litoměřice ) – informace o školení prohližitelů zvěřiny
           pokračovací školení :     19.9.2023 – hotel Koliba Litoměřice
           základní první školení : 20. – 21.9. 2023
           minimální počet posluchačů – 40 osob.

 



4.  organizační záležitosti :
          předseda OMS informoval přítomné o jednotlivých pasivech a aktivech na účtu OMS  
          za období –  červen 2023 včetně finančního vyhodnocení kynologických akcí. 
          Vše je řádně zaúčtováno a jednotlivé položky je možné zkontrolovat v účetní knize
          při úředních hodinách OMS Jbc.

5.  vyhodnocení akcí - př. Karásek informoval přítomné o kynologických akcích pořádaných 
      OMS Jbc -  BZH -  pro OMS Děčín –  v honitbě MS Dolina Rychnov. Dobře připravená 
                          akce  s velmi kladným hodnocením jak vůdců psů, tak i rozhodčích.

-   ZVVZ -  v honitbě MS Český Ráj Malá Skála. Tradičně dobře připravená 
akce včetně zázemí pro vůdce psů i zkoušející rozhodčí.

-  př. Pekelská informovala přítomné o konání akce Ostrostřelce mladých.
      Akce s dobrou organizací se zúčastnilo 26 dětí, vše vyšlo na výbornou.
      Veliké poděkování všem, kdo se podíleli na přípravě i průběhu celé akce. 

6. příprava akcí  -  výcvikový den barvářů – Kristiánov – vše ve stadiu příprav akce,
                               jež se uskuteční dle zájmu pejskařů. 

-  BZH – II. ročník o Pohár Fr. Žabky – 30.9.2023
-  ZVVZ -  1.10.2023 

7.   Mgr. Čaněk ve svém příspěvku zhodnotil stávají stav kurzu adeptů – 12 posluchačů.
      Čtyři posluchači zatím nemají splněn počet hodin teoretické přípravy ( pracovní vytížení ,
      nemoc ), ale budou následovat doplňující náslechy tak, aby všichni účastníci kurzu mohli 
      být připuštěni ke zkouškám.
      K dnešnímu dni nejsou podány výsledky 1. střeleb od př. Eršila, ale s druhými střelbami
      bude  vše k dispozici, aby i tento bod přípravy adeptů byl splněn.

       př. Pekelská informovala o programu schůzek dětského kroužku. Poděkovala za stavbu 
       pergoly a  mladí přátelé myslivosti tak nyní mohou chatu využívat v maximální míře. 
       Plán do budoucna – 10 – 12 dětí.
       Od začátku školního roku se bude pokračovat v besedách v klubovně, vycházkách do 
       přírody. Záměr v péči o zvěř – zřízení krmelce na pozemku v sousedství myslivecké 
       chaty. Objemové i jádrové krmivo z vlastních zdrojů, popř. za pomoci MS.

8. Závěr

Schůzi ukončil předseda OMS př. Langr a poděkoval za  účast.

Myslivosti zdar.                                                                                          zapsal : př. Dašek


